
 
 
 
 
 
 
 

Kommentar från SPF´s ordförande 
 
 
 
 
 
Jag nåddes av beskedet kring förändringen för Ipuls redan i tisdags, då vi satt på 
styrelsemöte. Redan då framkom att det som föranlett förändringen är att man insett 
att SK-kurser måste upphandlas enligt LOU (lagen om offentlig upphandling) vilket 
inte sker nu. Tror det rent juridiskt kan vara svårt att få ihop detta med att Ipuls är 
ett aktiebolag. Man lyfter över det till SoS. 
  
Man har från departementet väldigt tydligt (och även Ipuls 3 ägare; SLF, SLS och 
SKL) framhållit att METIS är det mest framgångsrika psykiatriprojekt man någonsin 
drivit. Vi har all anledning att tro att man kommer att värna om det som pågår och 
tom ge mer inför framtiden. Gissningen är att även denna del av Ipuls hamnar på 
SoS men det får vi se.  
  
Vi har ingen anledning att tro att detta innebär att vi måste ändra på något av det vi 
tänkt hittills. Viktigt att sprida denna information så att inte oro och spekulationer 
kring detta nu stör den implementeringsfas vi påbörjar. 
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